
Protokół nr 17/VII/2015

z obrad XVII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 10 listopada 2015 roku

Rozpoczęcie obrad  – godz. 12.00

Zakończenie obrad –  godz. 14:00

Ad 1. Sprawy regulaminowe:

 Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 12.

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Błażej Konkol,  Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska, Sekretarz

Gminy Krystyna Stępniewska, sołtysi z terenu Gminy Trąbki Wielkie oraz przedstawiciele Firmy

SAG Elbud Gdańsk S.A.

Przewodniczący  Rady   przywitał  wszystkich  obecnych  a  następnie  stwierdził  prawomocność

obrad.  Stwierdził,  na  podstawie  listy  obecności,  że  brakuje  radnych:  M.  Czerwińskiego  oraz

Piotra Zarzyckiego. Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych.

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu.

 Zatwierdzenie     porz  ądku     obrad.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad.

Proponowany porządek obrad.

1. Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

- Zatwierdzenie porządku obrad.

- Przyjęcie protokołu z XVI zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

2. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2015 - referuje  Zofia

Gorzyńska Skarbnik Gminy;

4. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata  2015-2030  -

referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;
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5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Programu  współpracy  Gminy  Trąbki  Wielkie  z

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2016 rok”- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan

Marek Czerwiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej;

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  środków  transportu-

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  studium  uwarunkowań  i  kierunków

zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Trąbki  Wielkie  –  referuje  Pan  Błażej  Konkol  Wójt

Gminy;

9. Podjęcie uchwały w  sprawie ustanowienia Hejnału Gminy Trąbki Wielkie. - referuje Pan Błażej 
Konkol Wójt Gminy;

10. Interpelacje i zapytania radnych;

11. Wystąpienia sołtysów;

12. Wolne wnioski.

Spytał, czy są uwagi do w/w porządku obrad. Uwag nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady spytał, kto jest za przyjęciem w/w porządku obrad.

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Głosowanie:

Za –  13

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad.

 Przyjęcie protokołu   z XVI zwyczajnej  sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący     Rady -  poinformował, że  zgłoszone drobne uwagi stylistyczne do protokołu,

które zostały uwzględnione. Spytał, kto jest za przyjęciem protokołu z XVI zwyczajnej sesji Rady

Gminy Trąbki Wielkie.

Obecnych podczas głosowanie było  13 radnych.

Głosowanie:

Za –  13

Przeciw –    0

Wstrzymało się –    0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła protokół z XVI zwyczajnej sesji Rady

Gminy Trąbki Wielkie.
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Ad 2.

Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.

Wójt     Gminy     Błażej     Konkol przedstawił informację o pracy między-sesyjnej. Poinformował m.in.

że uczestniczył:

– w spotkaniu z Wójtem Gminy Przywidz w sprawie możliwości przyłączenia do gminnego

wodociągu części  miejscowości Olszanka gm. Przywidz. Dyskusje w tym temacie trwają.

Dodatkowo  otrzymałem  pismo  z  Gminy  Przywidz  w  sprawie  wspólnej  realizacji

budowy drogi z Pomlewa do Mierzeszyna. Temat ten postaram się przygotować na

jedną z najbliższych posiedzeń komisji.

– w wizytacji kuratorium w Szkole Podstawowej w Kłodawie. Placówka ta ma najwyższe

wyniki w Gminie, w Powiecie, jak i w województwie.

– w spotkaniu z przedstawicielami  Lokalnej Grupy Działań „Trzy Krajobrazy” w sprawie

projektu perspektywy unijnej na lata 2014 – 2020;

– w  spotkaniu  w  sprawie  niepublicznej  szkoły  muzycznej  mieszczącej  się  w  budynku

Gimnazjum. Placówce tej mają zostać odebranie uprawnienia. Szkoła nie będzie mogła

wydawać stosownych świadectw ukończenia. Spowodowane jest to tym, że po kontrolach

jakie miały miejsce za poprzedniego Dyrektora żadne z zaleceń nie zostały zrealizowane.

Minister Kultury wystąpił o zabranie tej placówce tych uprawnień. Będzie odwołanie, na

ile skuteczne, trudno powiedzieć.

–  w spotkaniu dot.  uzgodnień do złożenia wniosku o dofinansowanie na zabytki sakralne;

–  w spotkaniu z sołtysami z terenu Gminy Trąbki Wielkie;

– w  sprawie  uruchomienia  gabinetu  stomatologicznego  w  placówkach  oświatowych  na

terenie gminy,

– 5 listopada 2015r.  był  w Gminie  partnerskiej  UEHEFELD razem z  przedstawicielami

gdańskiej  Firmy zajmującymi  się  produkcją  lamp oświetleniowych.  Gmina  partnerska

zakupiła  szereg  tych  lamp  dodatkowo  odbyło  się  tam  spotkanie  z  przedstawicielami

innych  samorządów,  którzy  ewentualnie  byliby  zainteresowani  zakupem  tych  lamp.

Podczas wizyty oddałem również prace,  namalowane przez młodzież niemiecką i naszą,

które można było obejrzeć na lotnisku w Rębiechowie. Wystawa tych prac będzie również
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w UEHEFELD. Kolejny ogłoszony konkurs dla młodzieży z naszych szkół to „Kartka z

naszej miejscowości” .

– w konferencji dotyczącej polityki senioralnej;

– w posiedzeniu komisji Rady Gminy Trąbki Wielkie;

– trwają prace nad budżetem gminy na 2016r.

Kolejno odczytał zarządzenia, które zostały podjęte od ostatniej sesji Rady Gminy – w sumie 3.

Na koniec swojej wypowiedzi zaprosił wszystkich do uczestnictwa:

 w dniu dzisiejszym w uroczystym otwarciu drogi wojewódzkim, 

 w dniu jutrzejszym w obchodach święta narodowego 11 listopada, 

 w dniu 15 listopada 2015r. godz. 15:00 do świetlicy wiejskiej w Trąbkach Małych, na

spotkanie z Panem Dariuszem Dolatowskim,  który opowie o dziejach sołectwa Trąbki

Małe: „Jak powstały Trąbki Małe”.  

Poinformował,  że   Pani  Józefa  Krośnicka  –  honorowa  obywatelka  Gminy  Trąbki  Wielkie

przesłała  kartkę  z  pozdrowieniami  i  życzeniami  z  okazji  Święta  Niepodległości.  Odczytał

przesłane życzenia.

Przewodniczący Rady Gminy – odnosząc się do Szkoły Muzycznej poinformował, że sporo już

osiągnięć  w  tej  placówce  było.  Ciężko  byłoby  się  pożegnać.  Prosi  wójta,  aby  przedstawił

propozycje zmian, usprawnienia, reaktywacji czy naprawy tych na posiedzeniu komisji Kultury

Oświaty Sportu i Zdrowia.

Wójt Gminy – mogę przedstawić przyczyny, dla których ta placówka straci swoje uprawnienia.

Wiąże się to oczywiście z tym, że placówka ta straci możliwość otrzymania dotacji ani też nie

będzie  mogła  wydawać  młodzieży  zaświadczeń.  Uważam,  że  po  naszej  stronie  leży  próba

uratowania tej placówki.

/Do posiedzenia dołączył radca prawny Marcin Skalski/

Przewodniczący  Rady  Gminy przywitał  przybyłego  na  obrady sesji  radcę  prawnego  Marcina

Skalskiego. 

Ad 3 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2015.
/Projekt uchwały radni otrzymali z materiałami sesyjnymi/

Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska – odczytała uzasadnienie do w/w uchwały.
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/Do posiedzenia dołączył Radny Marek Czerwiński/

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania do projektu uchwały.

Radny Jan Selka – spytał o środki, które miały być podwojone  o 4 tyś. zł. nie widzi kwoty tej w

projekcie uchwały.

Wójt Gminy – informowałem na posiedzeniu komisji, że wniosę tę zmianę w autopoprawkach.

Proszę o ujęcie i dodanie kwoty 4 tys. zł. do obecnych zmian. 

Przewodniczący  Rady  Gminy –  wyjaśniając,  czyli  kwota  ta  zostanie  ujęta  przy  dotacji  dla

GOKSiRu.

Wójt Gminy – tak.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

/do posiedzenia dołączył Radny Piotr Zarzycki/

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było  15 radnych.

Głosowanie:

Za – 15

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVII/113/2015 w w/w sprawie.

Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015-

2030 - referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali z materiałami sesyjnymi/

Skarbnik  Gminy  –  uzasadniła  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały  informując  radnych  o

zmianach, które nastąpiły w załącznikach do projektu tej uchwały a wynikających z podjętej w

dniu dzisiejszym przez Radę Gminy Uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na 2015r. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było  15 radnych.

       Głosowanie:
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Za –  15

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVII/114/2015 w w/w sprawie.

/ Do obrad sesji dołączyli:  Pani Grażyna Wysiecka – Kierownik GOPS w Trąbkach Wielkich,

Pan Leszek Orczykowski  Dyrektor GOKSiRu oraz Pan Kamil Kruczkowski/

Ad 5.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Trąbki Wielkie z

organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami  określonymi  w  art.  3  ust.  3  ustawy  o

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2016 rok”;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy Błażej Konkol  - poinformował, że uchwała ta jest podejmowana co roku, podlega

ona konsultacjom społecznym. W trakcie przeprowadzonych konsultacji zostały złożone uwagi.

Informacja o uwzględnionych bądź nie uwzględnionych uwagach znajduje się w załączniku do

uchwały.  Kolejno odczytał fragmenty zmian, które nastąpił  w pierwotnym projekcie uchwały.

Radni  na  sesji  otrzymali  drugi  projekt  uchwały  zawierający  zmiany  odczytane  przez  Wójta

Gminy.   Po odczytaniu naniesionych zmian stwierdził, że osobiście uważa, że w skład komisji

konkursowej  powinien  wchodzić  przedstawiciel  Rady  Gminy.  Decyzje  pozostawia  Radzie

Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił się do mecenasa z zapytaniem: radni w dniu dzisiejszym

otrzymali  projekt  uchwały z uwzględnionymi zmianami wniesionymi jako autopoprawki.  Czy

poprawki przedstawione przez Pana Wójta Gminy należy przegłosować.  

Radca  prawny  Marcin  Skalski –  poinformował  że  należy  głosować  w  pierwszej  kolejności

zgłoszone przez Wójta autopoprawki a kolejno projekt uchwały. 

Wywiązała się dyskusja w sprawie ustalenia składu komisji konkursowej.

Radny Marian Płotka proponuje, aby w skład komisji weszło 5 osobowa komisja konkursowa w

skład której wchodzić będzie: 2 przedstawiciel Urzędu Gminy, 2 przedstawicieli  Rady Gminy

Trąbki Wielkie, 1 przedstawiciel organizacji pozarządowej,

Radny K. Kusaj – razem z Radną M. Łabędzką mieliśmy inne zdanie: 1 przedstawiciel Urzędu

Gminy,  1 przedstawiciel organizacji  pozarządowej i  1 przedstawiciel  Rady Gminy.  Jeśli  jest

zaproponowana 5 osoba komisja to jestem „za”.  

Radny Jan Selka – spytał, czy będzie tak samo  jak w ubiegłych latach, że jeżeli przedstawiciel

organizacji pozarządowych będzie ubiegał się o Granty to nie może zasiadać w takiej komisji?
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Wywiązała się dyskusja w sprawie uściślenia tego punktu w projekcie uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił się o dokładne sformalizowanie zapisu, celem poddania

autopoprawki pod głosowanie.

Radny Marian Płotka – poinformował, że  paragraf 13 ust. 3 otrzymuje brzmienie:

Komisja konkursowa powoływana jest w składzie 5 osobowym, w tym:

- 2 przedstawicieli Urzędu Gminy Trąbki Wielkie;

- 2 przedstawicieli Rady Gminy Trąbki Wielkie;

- 1 przedstawiciel organizacji  pozarządowych lub innych podmiotów.

W  odrębnym  zdaniu  należy  dodać,  że  członkowie  komisji  nie  biorą  udziału  w  konkursie

przetargowym.

Wywiązała  się  dyskusja  w sprawie  zdania  odrębnego w trakcie,  której  radca  prawny Marcin

Skalski  poinformował,  że z mocy ustawy te osoby są wykluczone z uczestnictwa w komisji.

Zapis jest zbędny. 

Przewodniczący  Rady  Gminy poddał  poprawkę  pod  głosowanie.  Spytał,   kto  jest  za

wprowadzeniem zmiany w paragrafie 13 ust. 3: 

Komisja konkursowa powoływana jest w składzie 5 osobowym, w tym:

- 2 przedstawicieli Urzędu Gminy Trąbki Wielkie;

- 2 przedstawicieli Rady Gminy Trąbki Wielkie;

- 1 przedstawiciel organizacji  pozarządowych lub innych podmiotów.

W głosowaniu udział bierze 15 radnych. 

Za – wszyscy obecni.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła powyższą zmianę.

Kolejno  Przewodniczący  Rady  Gminy   poddano  pod  głosowanie  wszystkie  poprawki

przedstawione przez Wójta Gminy. 

W głosowaniu udział bierze 15 radnych. 

za – wszyscy obecni.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła zgłoszone poprawki przez Wójta Gminy 

do otrzymanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są jeszcze pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.
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Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Głosowanie:

Za –  15

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada  Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr  XVII/115/2015  w  w/w

sprawie.

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Trąbki Wielkie;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Pan  Mark  Czerwiński – odczytał  uzasadnienie

przygotowane do projektu uchwały. Z odczytanego uzasadnienia wynika, że skargę należy uznać

za bezzasadną.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Głosowanie:

Za – 15

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada  Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr  XVII/116/2015  w  w/w

sprawie.

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportu;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy Błażej Konkol  - przypomniał o podjętych na poprzedniej sesji uchwałach w sprawie

wszystkich  podatków,  za  wyjątkiem  podatku  od  środków  transportowych.  Przypomniał,   że

prawie wszystkie podatki są niższe niż w obecnym roku. Proponuje, aby podatek od środków

transportowych  również  pozostawić  na  tym samym poziomie  jak  w roku  2015 oczywiście  z

zachowaniem stawek minimalnych,  przewidzianych przez ustawę. Zaznaczył,  że w przypadku
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gdyby Rada Gminy nie  podjęła  tej  uchwały,  to  obowiązywałyby  stawki  maksymalne  podane

przez Ministra Finansów. Prosi o podjęcie uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Głosowanie:

Za – 11

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   3

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XVI/117/2015 w w/w

sprawie.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy   Józef Sroka – złożył formalny wniosek o zmianę porządku

obrad poprzez przeniesienie punkt 9 porządku obrad w miejsce punktu 8 porządku obrad z

uwagi na przybyłego na obrady sesji Pana Kamila Kruczkowskiego, który już od dłuższego

czasu czeka, aby zaprezentować obecnym hejnał.   

Przewodniczący Rady Gminy przywitał przybyłych na obrady sesji: 

Panią  Grażyna  Wysiecka  –  Kierownik  GOPS  w  Trąbkach  Wielkich,  Pana  Leszka

Orczykowskiego  Dyrektor GOKSiRu oraz Pana Kamila Kruczkowskiego. 

Kolejno poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek. 

Przewodniczący  Rady –  spytał,  kto  jest  za  przeniesieniem pkt.  9  porządku  obrad  w miejsce

punktu 8 porządku obrad i odwrotnie. 

W głosowaniu udział bierze 15 radnych. 

Głosowanie:

Za – 15

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła zgłoszony wniosek. 

Ad 8. Podjęcie uchwały w  sprawie ustanowienia Hejnału Gminy Trąbki Wielkie;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy Błażej Konkol  - uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że

w tym roku był ogłoszony konkurs na utwór, który będzie charakterystyczny dla Gminy Trąbki
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Wielkie,  będzie  to  hejnał  Trajkowski  i  w związku z tym,  że  mamy w naszym herbie  trąbki,

nazywamy się Gmina Trąbki Wielkie myślę, że uzasadniony jest fakt posiadania również hejnału.

Konkurs  został  ogłoszony.  Została  powołana  w  tym  celu  odpowiednia  komisja.  Konkurs

zorganizowany został pod patronatem  Rektora Akademii Muzycznej Stanisława Moniuszki w

Gdańsku Pana prof. Macieja Sobczaka. Kolejno z  85 kompozycji,  które napłynęły w ramach

konkursu  ta  komisja  wybrała  10  hejnałów a  kolejno  podczas  biesiady  „Trąbki  w Trąbkach”

wybraliśmy  10  utworów,  które  12  września  2015r.  komisja  rozstrzygnęła.  W  wyniku

rozstrzygniętego  konkursu  został  wybrany  utwór,  który  skomponowała  Joanna  Szymala,

absolwentka  I  i  II  stopnia  Akademii  Muzycznej  im.  Karola  Szymanowskiego w Katowicach.

Utwór, który został wybrany 12 września 2015r. zaprezentuje nam przybyły na obrady sesji Pan

Kamil  Kruczkowski, trębacz. W materiałach sesyjnych radni otrzymali płytę z utworem. Zwrócił

się do Pana Kamila Kruczkowskiego o zaprezentowanie utworu, który jest przedmiotem uchwały.

/Do posiedzenia dołączyła Pan Mateusz Sroka – Radny Powiatu Gdańskiego/

Pan Kamil Kruczkowski zaprezentował obecnym hejnał. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że pytań do utworu nie będzie zadawanych.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Głosowanie:

Za – 15

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada  Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr  XVII/118/2015  w  w/w

sprawie.

Wójt gminy podziękował wszystkim za jednogłośne przyjęcie tej uchwały

Wójt  Gminy podziękował  Radnym za  jednogłośne  podjęcie  przedmiotowej  uchwały.  Jeszcze  raz

zwrócił się do pana Kamila Kruczkowskiego o uroczyste odegranie hymnu Gminy Trąbki Wielkie. 

Pan Kamil Kruczkowski odegrał hymn Gminy Trąbki Wielkie.  

/Do  sesji  dołączyli  dzieci  ze  Szkoły  Podstawowej  z  Sobowidza  z  przedstawicielem  Panią

Aleksandrą Nowogrodzką/.
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Przewodniczący Rady oddał głos przybyłym gościom. 

Dzieci  ze Szkoły Podstawowej z  Sobowidza nawiązali  do Święta Niepodległości  przypadające 11

listopada,  a  Pani  Aleksandra   Nowogrodzka  poinformowała  o  zorganizowanej  w  szkole  loterii

kotylionowej, gdzie szkoła otrzymała na nagrody flagi aby promować wywieszanie flag w tym dniu. 

Kolejno dzieci wręczyli obecnym kotyliony wykonane przez dzieci z tej placówki oświatowej. 

Przewodniczący Rady – podziękował przybyłym gościom. 

Obecni pożegnali gości oklaskami. 

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków

zagospodarowania przestrzennego gminy Trąbki Wielkie.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy –  poinformował, że zmiana studium dotyczy inwestycji ogólnokrajowej. Budowa sieci

400 kV. Projekt studium został przedstawiony Radzie na posiedzeniu komisji wspólnej przez twórców

zmiany  studium,  którzy są  obecni  na  dzisiejszej  sesji.  Jeżeli  są  w tym zakresie  pytania,  zostaną

udzielone na nie odpowiedzi. Proszę o indywidualne odniesienie się do 7 złożonych do projektu uwag,

tych które były przedstawiane na posiedzeniu komisji, niemniej jednak należy przegłosować każdą

uwagę oddzielnie. 

Przewodniczący Rady –  zwrócił  uwagę,  że  temat  był  szeroko omawiany na  posiedzeniu  komisji

wspólnej. Spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. Kolejno zwrócił się do obecnych projektantów

zmiany studium, czy chcieliby zabrać w tym temacie głos. 

Przedstawiciel Firmy SAG Elbud Gdańsk prosi o zadawanie ewentualnych pytań, natomiast ze swojej

strony prosi o podjęcie uchwały. 

Pytań dodatkowych nie zgłoszono.

Przystąpiono do przegłosowania wniosków znajdujących się w załączniku nr 5 do uchwały w sumie 7.

W głosowaniu udział bierze 15 radnych. 

Przewodniczący Rady kolejno poddając poszczególne wnioski pod głosowanie spytał:  

 kto jest za nieuwzględnieniem wniosku pierwszego?

Głosowanie:

Za – 14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   1

 kto jest za nieuwzględnieniem wniosku drugiego?

Głosowanie:
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Za – 13

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   2

 kto jest za nieuwzględnieniem wniosku trzeciego? 

Głosowanie:

Za – 13

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   2

.

 kto jest za nieuwzględnieniem wniosku czwartego? 

Głosowanie:

Za – 12

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   3

 kto jest za nieuwzględnieniem wniosku piątego? 

Głosowanie:

Za – 12

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   3

 kto jest za nieuwzględnieniem wniosku szóstego? 

Głosowanie:

Za – 12

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   3

 kto jest za nieuwzględnieniem wniosku siódmego? 

Głosowanie:

Za – 12

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   3

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów nie uwzględniła zgłoszonych wniosków. 

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.
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Głosowanie:

Za – 12

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   3

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XVII/119/2015 w w/w

sprawie.

Ad 10.  Interpelacje i zapytania radnych;

 Przewodniczący  Rady Gminy  poinformował,  że  do  Biura  Rady wpłynęła  jedna  interpelacja

Radnej Wiolety Frydrych. Interpelacja dotyczyła statutów sołeckich, dotyczyła prac nad statutem.

Interpelacja  ta  wpłynęła  dokładnie  po  spotkaniu  z  sołtysami  mimo  tego,  że  temat  ten  był

omawiany  na tym spotkaniu.  Tu zaskoczenie,  po tym spotkaniu wpływa interpelacja.  W dniu

dzisiejszym na powyższa interpelację została udzielona odpowiedź pisemna.

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy – zwrócił uwagę, że interpelacja dotyczy komisji statutowej.

Zdziwił radnego fakt, że interpelacja została adresowana przez Radną do Wójta Gminy. Uważa, że

interpelacja  dotyczące  statutu  powinno  być  kierowane  do  komisji  statutowej.  Kolejno  opisał

obecny stan pracy komisji statutowej nad statutami, z informacji wynika, ze nadal członkowie

komisji oczekują na pisemne składanie uwag przez Sołtysów i Radnych do projektów statutów

sołectw.

Na  temat terminu składania uwag do statutów wywiązała  się dyskusja,  w której  głos zabrali

Radni: Karol Kusaj, Jan Selka. Zbigniew Leszczyński oraz Józef Sroka.

Z dyskusji wynikło, że komisja statutowa oczekuje na składanie przez Sołtysów i Radnych uwag

do projektów statutów sołectw. Komisja będzie je kolejno rozpatrywała.  

 Radna  A.  Stosio –  spytała  kiedy  będzie  można  zapoznać  się  z  projektem  remontu  drogi

wojewódzkiej nr 222 – II etap.

Wójt  Gminy  –  myślę,  że  na  dzisiejszym  spotkaniu  będzie  możliwość  zadania  bezpośrednio

pytanie Dyrektorowi Wojewódzkiego Zarządu Dróg i on powie kiedy można się spotkać. 

Ad. 11. Wystąpienia sołtysów;

 Sołtys wsi Czerniewo – w czerwcu na sesji pytałam co z drogami, które zostały niedokładnie

odtworzone przez Firmę wykonującą kanalizację w Czerniewie.  Otrzymałam radę aby złożyć

pismo  w tej  sprawie.  Pismo złożyłam w 21 lipcu.  Do  dnia  dzisiejszego nie  doczekałam się

odpowiedzi. Latem drogi były w miarę przejezdne a na chwilę obecną jest z tym problem. Nadal

mieszkańcy sołectwa nie wiedzą, czy są jeszcze jakieś szanse, aby tymi drogami ktoś jeszcze się

zajmie. Pismo było kierowane do Wójta Gminy.

Wójt  Gminy –  jeżeli  chodzi  o  drogi  po  inwestycji  kanalizacyjnej  to  jest  wykonywana

dokumentacja zdjęciowa przed rozpoczęcie prac przez firmę jak również po ich zakończeniu,

więc możemy to zweryfikować.  Natomiast druga kwestia dotyczy bieżącego utrzymania z tytułu
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eksploatacji.  Po  obecnych  opadach   Kierownik  ZGKiM  będzie  musiał  zainterweniować  w

powyższej sprawie. Ponownie zwrócił uwagę, że wiąże się to z bieżącą utrzymaniem dróg.

Wywiązała się dyskusja na powyższy  temat w trakcie, której Wójt Gminy ponownie zaznaczył,

że należy drogi te wykonać w ramach bieżącego utrzymania dróg. Należy podejść do Kierownika

ZGKIM – zajmie się tym tematem.

 Sołtys wsi Ełganowa – co z naszymi środkami które wnioskowałem- chodzi o bojler,

     Wójt Gminy – sołectwo otrzymało te środki, można dokonać zakupu. 

 Sołt  ys wsi Warcz – poruszył temat remontu dróg z płyt jumb. Spytał, czy  technologia jest z

góry określona. 

     Wójt Gminy – jest osoba, która sprawia nadzór techniczny nad remontem drogi. Jeżeli

      sołtys ma jakieś spostrzeżenia, to należy zgłaszać do Pani Małgorzaty Bogdanowicz.

 Sołtys wsi Postołowa – ponownie zgłosiła problem spływającej wody na posesje.

     Wójt Gminy – kierownik podjedzie i zobaczy co jest powodem zalewania.

Ad. 12 Wolne wnioski. 

 Radna  M.  Łabędzka –  w  imieniu  wszystkich  skierowała  podziękowanie  za  ciasto

Radnemu Andrzejowi Klonowskiemu.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono. Z
uwagi na  wyczerpanie tematów zamknął XVII zwyczajną sesję Rady Gminy, podziękował
wszystkim za czynny udział.

Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy
 Katarzyna Czyż       Zbigniew Leszczyński

Załączniki:
1. Lista obecności radnych, sołtysów,
2. Porządek sesji

3. Uchwały podjęte na sesji – nr XVII/113/2015- XVII/119/2015
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